Call for papers:
Second International Seminar on New and Emerging Family Forms around the World
Manila, Philippines, 20-21 January 2020
Organized by the IUSSP Scientific Panel on New and Emerging Family Forms around the World

Deadline for submission of abstracts: 1 August 2019
This panel brings together researchers from around the world to discuss theories and explanations for changes in family behaviours. The panel’s second workshop, in Manila, will focus on consequences of new family formation behaviours, for individuals, families, and society. We are interested in a range of living arrangements, including cohabitation, living-apart-together relationships, and repartnering, as well as same-sex partnerships, multi-generational families, and living alone. Studies should be underpinned by demographic data and analysis; however, we encourage novel explanations, cross-cultural comparisons, and theory-building.

We aim to have wide global representation as well as regional expertise. We are applying for funding to help pay for travel and accommodation, particularly for participants from low-income countries, but we will not know the outcome of our application for some time. Some of the papers from this seminar and the previous seminar held in 2018 will be selected for publication in a special issue devoted to the topic. 

Online Submissions:
We invite researchers to submit online, by 1 August 2019, a short 200-word abstract AND upload an extended abstract (2 to 4 pages, including tables) or a full paper which must be unpublished. The seminar will be limited to a maximum of 15 completed papers. Abstracts and papers must be written in English. Submission should be made by the author who will attend the seminar. If the paper is co-authored, please include the names of your co-authors in your submission form (in the appropriate order). 

Submit online at:  https://iussp.org/en/2nd-iussp-seminar-new-and-emerging-family-forms-around-world
For further information please contact Seminar Organizers Maria Midea Kabamalan (mmkabamalan@up.edu.ph) and Brienna Perelli-Harris (B.G.Perelli-Harris@soton.ac.uk).

IUSSP Scientific Panel on New and Emerging Family Forms around the World
Chair: Brienna Perelli-Harris 
Members: Albert Esteve, Maria Midea Kabamalan, Sharon Sassler and James Raymo.



Appel à communications :
Second séminaire international sur les formes familiales nouvelles et émergentes de par le monde
Manille, Philippines, 20-21 janvier 2020
Organisé par le Comité scientifique de l'UIESP sur les formes familiales nouvelles et émergentes de par le monde

Date limite de soumission : 1er août 2019
Ce comité réunit des chercheurs du monde entier pour échanger sur les théories et les explications concernant les changements dans les comportements familiaux. Ce second atelier du comité, qui se tiendra à Manille, portera sur les conséquences des nouveaux comportements dans la formation de la famille que ce soit pour les individus, les familles ou la société. Le séminaire pourra traiter de toute la gamme des modes de vie, notamment la cohabitation, les relations de couple chacun chez soi, la remise en couple, ainsi que les unions entre personnes de même sexe, les familles multigénérationnelles et le fait de vivre seul. Les recherches devront être étayées par des données et des analyses démographiques mais nous encourageons les explications nouvelles, les comparaisons interculturelles et les visées théoriques. 

Nous chercherons à avoir une large représentation internationale ainsi qu'une expertise régionale. Nous avons sollicité un financement pour couvrir les frais de voyage et d’hébergement, en particulier pour les participants de pays à faible revenu, mais nous ne connaîtrons pas le résultat de notre demande avant un certain temps. Certaines des communications de ce séminaire ainsi que du précédent séminaire de 2018 seront sélectionnées afin d’être publiées dans un numéro spécial de revue scientifique consacré à ce thème.

Soumissions en ligne :
Nous invitons les chercheurs à soumettre en ligne, avant le 1er août 2019, un résumé court de 250 mots ET à télécharger un résumé étendu (2 à 4 pages, y compris les tableaux) ou un texte complet encore inédit. Le séminaire sera limité à un maximum de 15 communications complètes. Les résumés et les communications doivent être rédigés en anglais. La proposition doit être soumise par l’auteur qui participera au séminaire. Si le document a plus d’un auteur, prière d’indiquer le nom des autres auteurs dans le formulaire de soumission (dans l'ordre approprié).

Pour soumettre en ligne : https://iussp.org/fr/2nd-iussp-seminar-new-and-emerging-family-forms-around-world
Pour plus d'informations, veuillez contacter les organisatrices du séminaire Maria Midea Kabamalan (mmkabamalan@up.edu.ph) et Brienna Perelli-Harris (B.G.Perelli-Harris@soton.ac.uk).
Comité scientifique de l'UIESP sur les formes familiales nouvelles et émergentes de par le monde
Présidente : Brienna Perelli-Harris
Membres : Albert Esteve, Maria Midea Kabamalan, Sharon Sassler, James Raymo.

